
 

 
 

Q&A 
Antwoorden op jouw vragen 

 

 

 
Kijk voor meer informatie op dialoogavondenpesse.nl 



Van Green Planet naar Green Edge 
 
Green Planet: today for tomorrow 
Dat we onze aarde niet kunnen blijven uitputten zoals we nu doen, is meer dan duidelijk. Dat we op 

zoek moeten naar groenere alternatieven ook. Daarom maken we met ons multifuel tankstation 

Green Planet duurzame brandstoffen en energiedragers in de mobiliteit mogelijk. Zo leveren wij 

vandaag nog een bijdrage aan het terugdringen van de CO2- en stikstofuitstoot en het verduurzamen 

van de aarde. Ons slogan is niet voor niets ‘today for tomorrow’.  

 

Maar we moeten en willen meer doen. Want willen we écht van betekenis voor de aarde zijn, 

hebben we de massa nodig. Moeten we met zoveel mogelijk mensen kiezen voor een stap in de 

groene richting. Om ons verhaal daarom met een zo groot en breed mogelijk publiek te kunnen 

delen, zijn we continu op zoek naar andere en nieuwe communicatiekanalen.  

 

We zijn ambitieus. Green Planet wil en kan een flinke bijdrage leveren aan de klimaatdoelstellingen. 

Maar het behalen van deze doelen kost tijd en daarmee geld. Een landmark in de vorm van een 

uitkijktoren met LED-schermen biedt ons de mogelijkheid ons verhaal te vertellen, mensen te 

informeren én te activeren. Want we moeten het samen doen.  

 
Green Edge: een boom van een avontuur 

We geloven dat er daarnaast meer nodig is om mensen anders naar de aarde te laten kijken. 

Daarvoor moeten we weer leren genieten van het buiten zijn en de natuur op een andere manier 

ontdekken én waarderen. Om de uitkijktoren heen ontwikkelden we daarom het Green Edge 

Avonturenbos.  

 

Want willen we een groene toekomst veiligstellen, dan moeten we beginnen bij die toekomst. Bij de 

generaties waarvoor we nu in actie komen. Het Green Edge Avonturenbos richt zich dan ook op 

(jongere) kinderen en hun ouders en opa’s en oma’s. Hoe eerder je immers de natuur leert 

waarderen, hoe zuiniger je erop bent. En zoals we allemaal weten: een goed voorbeeld doet goed 

volgen. 

 

We hebben plannen genoeg en zijn klaar om die met Green Planet én Green Edge tot uitvoering te 

brengen. Om op tal van manieren te werken aan het behouden van de natuur en die groene 

toekomst. Om het goede voorbeeld te geven. En om mensen te inspireren en - belangrijker nog - te 

activeren. Want waar een wil is, is een weg.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rondrennen, klimmen, klauteren en lekker vies worden 

Bij Green Edge kan het allemaal 
 

Het Green Edge Avonturenbos in Pesse belooft de meest uitdagende speelplek in de regio te worden. 

Een natuurlijke speeltuin, klimbos en uitkijktoren zorgen voor een lange reeks aan actieve 

mogelijkheden. In het avonturenbos leren we weer genieten van het buiten zijn en de natuur 

(opnieuw) te waarderen. Green Edge brengt mens en natuur daarom op tal van manieren samen. 

 

In deze Q&A hebben we een aantal veelgestelde vragen verzameld en beantwoord. Meer weten? 

Kom dan naar de Informatie Tweedaagse op woensdag 15 december en donderdag 16 december 

(16.00 tot 21.00 uur). We organiseren de Informatie Tweedaagse met in achtneming van de actuele 

coronamaatregelen.  

 
1. Green Edge – Algemeen 
 

Voor wie is Green Edge?  

Green Edge richt zich vooral op kinderen, maar het Outdoor & Adventure Park in Pesse heeft iedere 

doelgroep iets te bieden. Er komen speciale gedeelten (het belevenissen- en speelbos) voor kinderen 

tussen de 4 en 12 jaar. Oudere kinderen en volwassenen kunnen zich uitleven in onder meer het 

klimpark. Ook is er een compleet indoorprogramma met bijzondere adventuregames (onder meer 

VR). Daarnaast organiseert Green Edge verschillende activiteiten voor groepen: van een familie-uitje 

tot teambuilding.  

 

Wat kunnen bezoekers verwachten? 

Green Edge staat voor avontuurlijk, educatief en innovatief. Het Outdoor & Adventure Park in Pesse 

biedt voor elk wat wils. Denk aan een uitdagend klimparcours, een uitkijktoren met boomtoppenpad, 

adventuregames en een compleet indoorprogramma. Centraal in de bijzondere plannen voor het 

park staan de inzet van natuur en gezondheid. 

 

Waarom Green Edge? 

Wat Green Edge bijzonder maakt is de verbintenis tussen mens en natuur. Bij Green Edge gaan 

gezinnen samen het avontuur aan, maar altijd op een manier die bij hen past. Green Edge is er dan 

ook voor ieder lid van de familie! Maar het park brengt veel meer: levendigheid in de regio, een 

mooie speelplek voor kinderen uit de omgeving en werkgelegenheid in het gebied. 

 

Waar komt Green Edge? 

Green Edge Outdoor & Adventure Park in Pesse komt bij tankstation Green Planet, bij afslag 28 van 

de A28.  

 

Waarom komt Green Edge bij Green Planet en niet in of nabij een natuurgebied of bestaand bos? 

Waarom kiezen jullie voor een locatie zo dicht bij bewoond gebied? 

In een natuurgebied of in een bestaand bos zouden we pure natuur verstoren. Dat is niet wat we 

willen. Met Green Edge realiseren we juist nieuwe natuur, waarin veel te doen en te beleven is. 

Daarnaast geloven we in de kruisbestuiving met Green Planet waar we ons inzetten voor het 

terugdringen van CO2- en stikstofuitstoot en het verduurzamen van de aarde.  

 



De locatie is daarnaast goed bereikbaar via de A28 en de N375. Zo voorkomen we verstoring van het 

buitengebied. Om de keuze voor de locatie verder te verklaren, moeten we terug naar het ontstaan. 

Het idee voor Green Edge is ontstaan doordat we graag een landmark met 

communicatiemogelijkheden wilden voor gebruikers van de A28. Op deze manier wilden we de 

mogelijkheden van duurzaam tanken onder de aandacht brengen. De gemeente Hoogeveen gaf toen 

aan behoefte te hebben aan een laagdrempelig gezinsuitje in de regio. Zo kwamen de plannen voor 

Green Edge tot stand. 

 

Hoe gaat Green Edge eruitzien? 

Bezoekers kunnen parkeren nabij de N375 op een speciaal aan te leggen parkeerplaats met in totaal 

zo’n 200 parkeerplaatsen. Na de ingang vinden ze het speel- en belevenissenbos, speciaal ontworpen 

voor kinderen tot en met 12 jaar. Hier kunnen kinderen op speelse wijze de natuur ontdekken. Denk 

aan een doolhof, waterspeelelementen en een avontuurlijke route door het bos.  

 

Op het activiteitenveld kunnen diverse kleinschalige evenementen worden georganiseerd, zoals 

voorstellingen en sportevenementen. In het klimpark kunnen kinderen en volwassenen terecht voor 

een volgend avontuur. Hier zijn ook het boomtoppenpad, de uitkijktoren en een speciaal 

klimparcours te vinden.  

 

In Green Edge komen daarnaast verschillende horecamogelijkheden en bezoekers kunnen er terecht 

voor een compleet indoorprogramma. In een speciale bunker kunnen zij indoorklimmen, 

adventuregames spelen en door middel van experimenten leren over duurzame energie.  

 

 
 

2. Ontstaan 
 

Wie zijn de initiatiefnemers van Green Edge? 

Green Edge is een initiatief van Edward Doorten (Green Planet) en Richard Veldboer (Lifestyle 

Adventures).  

 



Waarom hebben zij deze plannen gemaakt? 

De plannen voor Green Edge zijn ontstaan vanuit de behoefte om Green Planet – het tankstation 

voor traditionele en duurzame brandstoffen – beter zichtbaar te maken vanaf de snelweg. Onze 

klanten zitten op de A28, om echt stappen te kunnen zetten op het gebied van duurzame mobiliteit, 

hebben we de massa nodig. De gemeente begreep de wens om te komen tot een landmark. Ze vroeg 

ons na te denken over hoe we het landmark onderdeel konden maken van een laagdrempelige, 

attractieve voorziening voor gezinnen. Daar zagen wij wel wat in, mits natuur een centrale rol kreeg. 

Want natuur sluit naadloos aan bij het gedachtegoed van Green Planet. We zochten de 

samenwerking met Richard Veldboer, expert in lifestyle adventures. En zo kwam van het één, het 

ander: een park waar bezoekers in de natuur het avontuur aan kunnen gaan en dat kansen biedt 

voor de omgeving. Lokaal en regionaal. 

 

Wie zijn er verder bij betrokken? 

Bij de bestemmingsplanprocedure zijn zeer veel partijen betrokken: overheid, adviesbureaus, 

onderzoekbureaus en diverse maatschappelijke organisaties. Als het gaat over de exploitatie van 

Green Edge; deze zullen wij – gelijk aan Green Planet – zelfstandig opstarten. Een gave uitdaging, 

want daarbij gaat het om het smeden van de juiste omstandigheden en een goed team. 

 

3. (Bestemmings)procedure en planning  
 

Hoe wordt Green Edge gefinancierd? 

Green Edge wordt gefinancierd door Green Planet. Hierbij maken we gebruik van bancaire 

mogelijkheden.  

 

Wat is de planning? 

Wat ons betreft gaan we zo snel mogelijk aan de slag. Echter moeten we eerst met de grootst 

mogelijke zorg de bestemmingsplanprocedure voltooien. 

 

Hebben jullie nog verdere toekomstplannen? 

We hebben eerst onze handen vol aan het realiseren van deze plannen. Nieuwe plannen maken we 

vanuit de theorie van het creëren van ‘ecosystemen’. Dit betekent dat Green Planet ook elders in de 

keten posities inneemt. Alles om de transitie naar zero-emission aan te jagen. Wanneer Green Edge 

en de ecosystemen zijn geëffectueerd verwachten we verder te gaan werken aan de uitrolstrategie 

van Green Planet. 

 

4. Tegenstand 
 

Er is weerstand tegen de plannen en er zijn veel bezwaren ingediend. Hoe kijken jullie daar 

tegenaan? 

Onbekend maakt onbemind. Het is vaak lastig om vooraf in te schatten hoe iets in de werkelijkheid 

wordt. Sommige mensen zijn bang dat bijvoorbeeld de uitkijktoren hun privacy schendt en dat Green 

Edge zorgt voor geluidsoverlast en lichtvervuiling. Voor die zorgen hebben we alle begrip. Daarom 

hebben we de plannen aangepast. Dit heeft erin geresulteerd dat overlast is geminimaliseerd tot 

nihil.  

 

Hoe doen jullie dat? 

We hebben onder meer keukentafelgesprekken gevoerd, dialoogavonden en ontwerpsessies 

georganiseerd, een resultatenavond gehouden en zijn nogmaals in gesprek gegaan. We willen écht 



luisteren naar wat tegenstanders te vertellen hebben en samen met hen kijken hoe we hun zorgen 

kunnen wegnemen. We vinden het belangrijk dat er een zo breed mogelijk gedragen project komt. 

Een park waar niet alleen wij trots op zijn, maar ook kansen biedt voor de omgeving. Daarom zijn we 

de dialoog aangegaan.  

 

Op welke manier proberen jullie zorgen weg te nemen? 

Tijdens de gesprekken kwamen bezwaren naar voren op allerlei punten. We kunnen nu zeggen dat 

we aan 85 procent van die bezwaren tegemoet zijn gekomen. We hebben de lange tokkelbaan uit de 

plannen gehaald, hebben afspraken gemaakt over maximaal aantal bezoekers en evenementen, 

hebben de geluidsnormen verlaagd en het ontwerp voor de uitkijktoren op allerlei punten aangepast. 

We houden zo de kans op overlast minimaal en houden tegelijk rekening met de privacy van 

omwonenden. Alle aanpassingen hebben we uitgewerkt in een speciale factsheet. 

 

Wie zijn de tegenstanders en waar komen ze vandaan? 

Tegenstanders zijn inwoners van Pesse, Eursinge en Molenhoek. Sommigen van hen hebben zich 

verenigd in Gien Planet, een actiecomité. Zij hebben onder meer spandoeken opgehangen en ze 

houden mensen in de omgeving op de hoogte van nieuwe ontwikkelingen. We begrijpen hun zorgen 

en nemen ze serieus. Daarom proberen we daar ook - waar mogelijk - rekening mee te houden en 

zijn we continu met hen in gesprek. 

 

Waarom doorgaan bij zo veel tegenstand? 

Omdat we geloven in Green Edge. We geloven in de kracht van buitenspelen, lekker bewegen en veel 

tijd doorbrengen in de natuur. Mens en natuur komen hier samen. Green Edge zorgt ervoor dat je je 

energie kwijt kunt in de natuur en tegelijkertijd dat je energie krijgt van de natuur door ontdekking, 

ontwikkeling en uitdaging. De natuur is kwetsbaar en heeft onze aandacht hard nodig. Daarvoor 

moeten mensen (weer) anders naar de aarde kijken en leren genieten van het buiten zijn en de 

natuur. En willen we een groene toekomst veiligstellen, moeten we beginnen bij die toekomst: jonge 

kinderen.  

 

5. Green Edge en de omgeving 
 

Wat zijn de voordelen voor de omgeving? 

Natuurlijk zijn we ons bij Green Edge bewust van het feit dat een dergelijk outdoor- en 

adventurepark ook vragen en onrust oplevert. Maar Green Edge biedt zo ontzettend veel kansen en 

mogelijkheden voor de directe omgeving. 

 

Het zorgt voor levendigheid, wat in een plattelandsgebied van groot belang is om jonge mensen vast 

te houden. Het grote voordeel is dat zo ook (sociale) voorzieningen behouden blijven voor de 

omgeving. Denk hierbij aan winkels en basisscholen. Zo kan Green Edge er indirect voor zorgen dat 

de leefomgeving aantrekkelijk blijft voor iedereen. Daarnaast zorgt Green Edge voor 

werkgelegenheid in alle soorten en maten: van bijbaan tot fulltime baan en van stage tot 

leerwerkbaan. En omdat we ook graag wat terugdoen voor de omgeving mogen inwoners van Pesse 

de eerste twee jaar gratis gebruik maken van het klimpark. En kinderen uit het dorp zijn elke dag 

welkom om te komen spelen in het voor hen gratis toegankelijke Belevenissenbos en Speelbos.  

 

 

 

 



 

6. Kritische vragen 
 

Het ging al eens mis met het kleine speelbos bij het tankstation. Waarom gaat het nu wel goed 

komen? 

Met het speelbos wilden we een tipje van de sluier oplichten van het outdoor & adventure park waar 

we nu over praten. We wilden kinderen uit de omgeving alvast een leuke plek geven waar ze konden 

buitenspelen. Dat was ons enige doel. We waren alleen oprecht niet op de hoogte van het feit dat de 

speeltoestellen gecertificeerd moesten worden door de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit 

(NVWA). Al doende leert men. Deze kennis kunnen we weer inzetten in Green Edge.  

 

Hoe rijm je de plannen met milieu en duurzaamheid vanuit Green Planet? (Bomenkap, 

uitlaatgassen, vervuiling) 

Green Edge zorgt ervoor dat je je energie kwijt kunt in de natuur. Tegelijkertijd geeft de natuur ons 

energie. Maar de natuur is kwetsbaar en heeft onze aandacht hard nodig. Daarom zijn we Green 

Planet begonnen. We willen mensen in contact brengen met duurzame brandstoffen en de drempel 

om groen te gaan tanken verlagen. Aan de andere kant daagt de natuur ons ook uit om er spannende 

activiteiten en avonturen te beleven. Daarom sluiten Green Planet en Green Edge zo goed bij elkaar 

aan.  

 

Wil je zaken realiseren dan moeten er soms bomen gekapt worden. Daar hebben we een oplossing 

voor gevonden. Voor iedere omgekapte boom komen er minimaal twee terug. Qua vervuiling 

houden we rekening met het milieu. We gaan daarom gebruikmaken van zoveel mogelijk duurzame 

opties en leggen zonnepanelen aan op daken van loodsen. Ook maken we bezoekers - door middel 

van verschillende proeven en experimenten in ‘de bunker’ - bewust van duurzaamheid en 

energiegebruik. 

 

Hoe positioneert Green Edge zich ten opzichte van het dorp en lokale bedrijven? Welke rol kan 

Green Edge nemen?  

We willen graag wat terugdoen. Niet alleen voor het klimaat en het milieu, ook voor de omgeving. 

Green Edge neemt dan ook graag een actieve rol in als het gaat om sponsoring en ondersteuning van 

dorpsactiviteiten. Daarnaast levert Green Edge werkgelegenheid op in de vorm van leerwerkbanen, 

stages en (bij)banen.  

 

Inwoners van Pesse maken zich veel zorgen over lichtoverlast van de LED-matrixen. Hoe zit dat? 

Inwoners hoeven zich geen zorgen te maken. In Nederland gelden zeer strenge normen voor 

lichtoverlast. De techniek is aanzienlijk verbeterd waardoor de lichtsterkte van de LED-matrix veel 

beter afgestemd kan worden op de weersomstandigheden. Daarnaast gaan de matrixen uit tussen 

23.00 en 07.00 uur en zijn de schermen dimbaar. Tussen zonsondergang en 23.00 uur staan ze 

afgestemd op het allerlaagste verlichtingsniveau dat RWS kent (E1). We vermijden witte 

achtergronden en fel licht. En wanneer mensen toch last hebben van lichthinder kunnen ze contact 

opnemen met het speciale meldpunt. Dan kan er vanaf drie locaties actie worden ondernomen. Met 

al deze maatregelen is het lichteffect van de LED-schermen niet anders dan van een Tv-scherm in de 

woonkamer.  

 

Inwoners van Pesse maken zich zorgen over geluidsoverlast. Hoe zit dat? 

Deze zorgen hebben we uiterst serieus genomen. Geluid kan namelijk ver dragen. De uitkijktoren 

wordt voorzien van een groot privacyscherm, die gelijk ook geluid vanuit de uitkijktoren richting 



Pesse tegenhoudt. Om ander geluidsoverlast in te dammen hebben we de tijden van de vrije val en 

de pendel teruggebracht van 8.00 tot 19.00 doordeweeks en van 10.00 tot 19.00 in het weekend. De 

langste tokkelbaan van Nederland hebben we geschrapt uit de plannen.  

 

Wat betreft versterkt geluid (muziek) bij evenementen, we draaien alleen pop en geen dance, house 

of ultrabass. In het gebied mogen maximaal 420 personen tegelijkertijd aanwezig zijn. Daarnaast 

hebben we onszelf een lagere geluidsnorm opgelegd dan de wet en het gemeentelijk beleid oplegt.  

 

Inwoners van Pesse maken zich veel zorgen over overlast tijdens evenementen. Hoe zit dat? 

We hebben het aantal kleinschalige evenementen per jaar teruggebracht naar nog maar max. 6 per 

jaar. Tijdens deze kleinschalige evenementen mogen er maximaal 420 mensen tegelijkertijd in het 

plangebied zijn. Zij moeten zich via een speciale voorverkoop inschrijven. Daarnaast wordt er alleen 

maar popmuziek gedraaid en geen dance, house of ultrabass.  

 

Maar we doen meer om overlast tijdens evenementen terug te brengen. Zo zijn er parkeerwachten 

die het verkeer begeleiden, werken we met afvaltonnen en bieden we zoveel mogelijk producten aan 

zonder omverpakking en drinken in hervulbare bidons. Op deze manier willen we zwerfvuil 

voorkomen. De Green Mountain Tour is een goed voorbeeld. De overlast daarvan wordt ervaren als 

zeer beperkt. Tegelijkertijd zet het evenement Pesse op de kaart en levert het een bijdrage aan de 

levendigheid in het dorp.  

 

Hoe zit het met de boscompensatie? 

De boscompensatie maakt deel uit van de plannen. Om het plangebied heen komt een 25 meter 

dikke boshaag die wordt ontworpen samen met onder meer de omgeving. Deze boshaag maakt deel 

uit van de boscompensatie die tegelijk ook een buffer vormt tegen geluid en licht, afkomstig uit het 

Belevenissenbos. Daarnaast plaatsen we bomen op een perceel van Rijkswaterstaat, langs de A28 en 

nabij de Molenhoek. Een ander deel compenseren we door € 30.000 over te maken aan het 

Groenfonds waarmee de provincie bomen kan plaatsen, daar waar zij dit wenselijk acht. Dit is 

expliciet opgenomen in het Bestemmingsplan, als een soort ‘voorwaardelijke verplichting’.  

 

Waarom moet de boscompensatie op een perceel van RWS? 

Rijkswaterstaat stelt dit perceel tegen een zeer acceptabele pacht beschikbaar. Het perceel past in 

het beeld van daar waar de provincie en de gemeente het wenselijk vinden dat er bos wordt 

aangeplant. Hoewel de inwoners van de Molenhoek er nu niet blij mee zijn, zijn we ervan overtuigd 

dat dit op termijn wel zo zal zijn. We kunnen er met elkaar wat moois van maken. Daarvoor richten 

we de speciale Groengroep op. 

 

Inwoners van Pesse en andere omwonenden willen geen uitzicht op een uitkijktoren. 

Om Pessenaren en omwonenden op dit gebied tegemoet te komen hebben we een nieuw rank en 

slank model uitkijktoren laten ontwerpen, het zogenoemde cornetto model. Dit rankere model is op 

alle plekken minder goed zichtbaar en op veel plekken zelfs niet of nauwelijks te zien. In speciale 

visualisaties laten we zien hoe de uitkijktoren zichtbaar is vanaf bijvoorbeeld De Hoorns, Molenhoek, 

Eursinge en Warreveen. We willen helemaal niet dat de uitkijktoren voor overlast zorgt. Het doel van 

de uitkijktoren is tweeledig. Allereerst willen we een geweldige Green Edge ervaring. Ook kunnen we 

via de uitkijktoren communiceren met het verkeer dat langsrijdt op de A28 om zo de transitie naar 

elektrische mobiliteit en transport aan te jagen en grote hoeveelheden broeikasgas en 

stikstofuitstoot te voorkomen. 

 



 

Inwoners van Pesse maken zich veel zorgen over overlast van de truckparkeerplaatsen. Wat gaan 

jullie daar aan doen? 

’s Nachts komen er niet meer trucks te staan dan nu. Het verschil zit erin dat we verblijven beter 

gaan faciliteren. Er komt een groot hek om de truckparkeerplaatsen heen, waardoor chauffeurs niet 

bang hoeven te zijn overvallen te worden of verdovende gassen in hun cabine te krijgen. Daarnaast 

komt er permanent cameratoezicht en komt er een truckershuisje waar chauffeurs ’s nachts naar de 

wc kunnen en kunnen douchen. Iedere parkeerplaats krijgt een stroompunt, waardoor de 

generatoren op de vrachtwagen niet meer hoeven aan te slaan voor de koeling van de vracht. Dit is 

niet alleen een grote verbetering voor de nachtrust van de chauffeur, maar verlaagt ook eventuele 

geluidsoverlast voor de omgeving.  

 

Inwoners van Pesse voelen zich onvoldoende betrokken bij de planontwikkeling. Hoe zit dat? 

We zijn ervan overtuigd dat er geen projecten in Pesse zijn geweest waarbij zo veel interactie met de 

omgeving was. Zodra de plannen enigszins duidelijk waren, zijn we naar de omgeving gegaan en 

hebben we onze plannen gepresenteerd aan de inwoners van Eursinge en aan de Pioniers. Dit was 

een paar jaar voor indiening van het voorontwerp bestemmingsplan. We hebben nergens 

onoverkomelijke bezwaren gemerkt.  

 

Voor de indiening van het voorontwerp bestemmingsplan hebben we daarnaast nog een ronde 

‘Keukentafelgesprekken’ georganiseerd met Eursinge, Warreveen en Molenhoek. Toen bleek dat 

men graag het bredere verhaal wilde horen, hebben we een aantal informatieavonden bij Green 

Planet georganiseerd. We hebben het voorontwerp ter openbare inzage gelegd voor de wijdere 

omgeving. Dit is niet verplicht. Nadat er zo veel inspraakreacties zijn gekomen, hebben we 

dialoogavonden en ontwerpsessies georganiseerd. Zo zijn we gekomen tot verschillende concessies, 

gepresenteerd tijdens de Resultatenavond. Deze resultaten zijn geborgd in het bestemmingsplan en 

in een Notariële Akte. Daarvoor hebben we de avond Borging van de Resultaten georganiseerd. Ook 

na deze avond zijn we in gesprek gebleven. Op www.dialoogavondenpesse.nl is het gehele proces te 

volgen inclusief de verslagen van alle sessies. 

 

Hoe moeten we de rol van de gemeente zien? 

De gemeente toetst plannen aan haar doelstellingen en beleidsnotities. Denk hierbij aan 

werkgelegenheid, het leefbaar houden van het buitengebied en bijvoorbeeld vitaliteit. Zij geeft tips 

hoe je het plan kunt verbeteren en daarmee nog passender kunt maken binnen de vastgestelde 

beleidsnotities en doelstellingen. Ook kijkt zij naar het bestemmingsplan. Samen besluit je vervolgens 

of je begint aan de bestemmingsplanwijziging of niet. Zo ja, dan maak je over en weer afspraken 

zodat er rechtszekerheid ontstaat tussen partijen. Daarna ga je pas echt aan de slag. De gemeente 

neemt hierbij een vergelijkbare positie van een notaris in. Ze wikt en weegt altijd de belangen van 

alle partijen die bij haar aan tafel zitten af. Dat is ook hier het geval. De gemeente Hoogeveen is 

consistent, gaat zorgvuldig te werk en heeft oog voor alle partijen.    

 

Vinden jullie dat de gemeente ook oog heeft gehad voor de weerstand uit de omgeving? 

Jazeker. Nadat er zoveel inspraakreacties waren gekomen hebben we veel met de gemeente om tafel 

gezeten. De gemeente heeft ons aangemoedigd om vooral met elkaar in gesprek te blijven en waar 

mogelijk concessies te doen. Duidelijk was ook dat de laagdrempelige voorziening voor jonge 

gezinnen, niet zover gedevalueerd mocht worden, dat het totaal onzinnig is om het nog te realiseren. 

Voor Green Planet was de uitkijktoren om te kunnen communiceren met de passanten op de A28 

een must. Vanuit daar zijn we op weg gegaan. Ik denk dat we door de concessies - de zorgvuldige 



uitwerking die nog meer rechtszekerheid geeft aan de omgeving - zijn uitgekomen bij de grootst 

gemeenschappelijke deler. We geloven in het geven en nemen en samen tot een midden komen. We 

zijn ervan overtuigd dat de gemeente er ook zo in zit.   

 

De provincie lijkt erg terughoudend wat betreft dit project en heeft veel reacties ingediend. Dat 

klinkt niet erg positief. Hoe zien jullie dat? 

Dat past bij de rol van de provincie. Zij controleert of gemeenten hun rol goed uitvoeren. De reacties 

van de provincie hebben geleid tot diverse aanpassingen. Je werkt zo samen toe naar een breed 

gedragen plan. Daarbij is het belangrijk dat iedereen wat water bij de wijn doet. Het eindresultaat 

wordt daardoor beter en het draagvlak neemt toe. 

 

Zien jullie erg op tegen het vervolg van de procedure? 

Gek genoeg niet. Natuurlijk schrokken we enorm van de weerstand en de heftigheid daarvan. We 

hebben moeten schakelen en nieuwe wegen moeten ontdekken waar we het bestaan niet van 

afwisten. Maar uiteindelijk heeft het ons en het project verrijkt. Er ligt nu een breed gedragen plan 

dat met de grootst mogelijke zorgvuldigheid is gecreëerd. We zien de procedure met vertrouwen 

tegemoet en weten zeker dat als Green Edge er eenmaal is, iedereen er heel blij mee zal zijn. 


